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Deception practices in the promotional mix and their impact on the
mental image (of the customer) from a marketing perspective
Pratiques de déception dans le mix promotionnel et leur impact sur
I'image mentale (du client) d'un point de vue marketing
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Abstract:

Marketing is one of the core activities that organizations rely on to achieve
their goals. Despite this, some of them have tended to engage in marketing
deception in the promotional mix, which has negatively affected their
performance. marketing as well as their mental image with the customer, and
this is what we will present to demonstrate the importance of ethical
practices in marketing.

Key words:  Marketing deception, Promotional deception, Mental image.
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Résumeé:

Le marketing est l'une des activités de base sur lesquelles se basent les
organisations pour atteindre leurs objectifs. Malgré cela, certaines d'entre
elles ont eu tendance a faire de la tromperie marketing dans le mix
promotionnel, ce qui a affect¢ négativement leur performance marketing
ainsi que leur image mentale aupres du client, et cela c'est ce que nous
présenterons pour démontrer I'importance des pratiques éthiques en
marketing.

Mots clés: Tromperie marketing, Tromperie promotionnelle, Image
mentale.
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